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Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„MÁV-egyezkedés" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka
János Gazdasági és Közlekedési Miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A MÁV Rt. vezetése tárgyalásokat folytat a reprezentatív szakszervezetekkel a cég
ingatlangazdálkodásáról, portfóliókezeléséről, az ezzel kapcsolatos intézkedésekről, a
létszámleépítésről, a tevékenységek kihelyezéséről. A Vasutasok Szakszervezete azt követeli
a Gazdasági és Közlekedési Minisztériumtól, hogy a MÁV Rt . hosszú távú, átfogó
közlekedéspolitikai koncepciójának elkészültéig függesszen fel minden olyan intézkedést,
amely a vasúti szolgáltatás színvonalának további csökkenéséhez, a közlekedésbiztonság
romlásához vezet .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Mikor készül el a MÁV Rt. hosszú távú, átfogó közlekedéspolitikai koncepciója?

2. Hány embert bocsátottak el a 2004 . évre tervezett 11 ezer emberből?

3 . Megvalósítják-e a fenntartási tevékenység kihelyezését?

4. Mikor kívánják privatizálni a gazdasági társaságokat?

5 . Hány darab és milyen értékű vasúti ingatlant értékesítettek a 2004-es év folyamán?

6. Hány darab és milyen értékű vasúti ingatlan értékesítését tervezik a 2005-ös évben?
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Írásbeli kérdés



Várom szíves válaszát!

Budapest, 2004 . december 15 .

Domokos László

Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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